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Lindås kommunestyre 

Lindås formannskap 

Ordførar Astrid Aarhus Byrknes 

 

Gilde dykk ! 

Viser til møte med Ordførar Astrid Aarhus Byrknes og Ståle Hauge om saka på 

Vikanes 29. juni 2017. Konklusjonen vart då at Interessegruppa for offentleg kai 

på Vikanes skulle sende skriv til ordførar og kommunestyret i Lindås for å få 

saka handsama i samband med budsjett 2018. 

Vedlagt følgjer skrivet frå oss. 

 

Med vennleg helsing 

Interessegruppa for offentleg kai på Vikanes 

Håkon Haukøy 

-kontaktperson- 

 


